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Protokół nr 20/16 

z  posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 w dniu 22 stycznia 2016 roku 
 

Na ogólną liczbę 15 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 9, zgodnie 

z załączoną listą obecności 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 
 

1. Ewa Chludzińska 

2. Anna Godlewska 

3. Wanda Mężyńska 

4. Bogumiła Olbryś 

5. Zbigniew Prosiński 

6. Andrzej Wojtkowski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan  

Tadeusz Zaremba - Przewodniczący Komisji. Następnie poprosił o uwagi do 

proponowanego porządku wnosząc równocześnie o uzupełnienie porządku o punkty: 

Komisja uwag nie zgłosiła  i przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołów nr 18/15 i 19/15. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 277, 277A/  
b) w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 278, 278A/ 

3. Sprawy różne  
 

Ad. 1   
 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji poprosił o uwagi do protokołów nr 

18/15 i 19/15.  

Radni uwag nie zgłosili i protokoły przyjęli. 

 

Ad. 2 a i b 
 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania. Poprosił, aby 

skarbnik przybliżyła proponowane zmiany. 

Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta zabierając głos przedstawiła wniosek  

zawarty w drukach 277, 277/1, 277B i 278, 278/1, 278B.  

Radni  nie zgłosili  uwag i Komisja w wyniku głosowania 8  głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie na rok 2016 

 Radni  nie zgłosili również uwag do zmian w WPF i Komisja w wyniku 

głosowania 8  głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 – 

2030. 
 

 

Ad. 3 
 

 W sprawach różnych radny  Jan Olszewski poprosił o poinformowanie, jak został 

rozwiązany problem działki w Modzelach, czy umowa została zakończona, rozwiązana, 

a w szczególności chodzi mu o to, iż dzierżawca zobowiązał się po eksploatacji działkę 

doprowadzić do rekultywacji, a taka rekultywacja nie została wykonana. Jeżeli umowa 

została rozwiązana, to kto będzie rekultywował tą działkę. 

 Prezydent Mariusz chrzanowski  stwierdził, że w chwili obecnej nie jest w stanie 

w chwili obecnej udzielić stosownych wyjaśnień. Taką informacje radny otrzyma  na 

sesji w dniu 25 stycznia b.r. 

Radny  Ireneusz Cieślik poprosił o poinformowanie, czy działka przy ul. Spokojnej 

obok MPK została sprzedana.  

Prezydent Mariusz Chrzanowski stwierdził, że w chwili obecnej i w tym przypadku 

nie jest w stanie  udzielić stosownych wyjaśnień. Taką informację radny również 

otrzyma  na sesji w dniu 25 stycznia b.r. 

Radna Alicja Konopka poprosiła o wyjaśnienie, czy w chwili obecnej są już 

podejmowane jakieś działania związane z 6-latkami. 

Prezydent Mariusz Chrzanowski wyjaśnił, że temat szeroko na konferencji 

prasowej przedstawiała Prezydent Agnieszka Muzyk. Jeżeli radni potrzebują takiej 

informacji, to na sesji zostanie przedstawiona. Działania podejmowane są.  

Radna Hanka Gałązka zabierając głos stwierdziła, że słuchała konferencji 

prasowej, na której pani Prezydent stwierdziła, ze do końca marca rodzice mają 

obowiązek  podjąć decyzję, czy do szkoły, czy przedszkola. Prezydenci natomiast 

podejmują decyzję, aby w szkołach pozostawić 6-latki, a szkoły gdzie były zerówki są 

przygotowane. Pozostaje tylko kwestia zaspokojenia  5-4-3 –latków w 2017 roku. W tym 

zakresie Pani Prezydent przestawiła koncepcję i zachęcała do korzystania z 

niepublicznych przedszkoli. Jeżeli zaś chodzi o kadrę nauczycielską, to również 

zapewniała, że będzie zaspokojona.  

Przewodniczący zabierając glos w dyskusji stwierdził, że dopiero w marcu będzie 

znana sytuacja, gdy rodzice4 podejmą decyzje.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący   

 Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

  

Tadeusz Zaremba 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 22 stycznia 2016 r. 

 

 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 277, 277/277B/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 277, 277/1, 277B/ analizowała na posiedzeniu w 

dniu  22 stycznia 2016 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie materiałów, w 

wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku  przeciwnych  i   wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2016. 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 22 stycznia 2016 r. 

 

 

 

w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 278, 278/1, 278B/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 278, 278/1, 278B/ analizowała na 

posiedzeniu w dniu  22 stycznia 2016 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie 

materiałów, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku  przeciwnych  i   

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej  Miasta Łomża na lata 2016 – 2030. 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


